
Respostes a la ciutadania del regidor no adscrit al Ple de 19-11-2014 
 

El senyor Álvarez: 

“Bé, jo no tinc cap pregunta, és una reflexió i un reconeixement, i felicitació. La 
reflexió és que degut al temps que ens ha tocat viure, cada dia ens aixequem 
amb sorpreses. Per exemple, l’última, o fa un mes aproximadament, cinquanta-
tres detinguts d’ajuntaments, alcaldes, regidors, alguns estan a la presó, altres 
imputats, altres en llibertat amb càrrecs. Quaranta més per, possiblement 
cobrament de dietes irregulars, ja veurem com es resoldrà. Avui mateix, a un 
ajuntament, el de Fuenlabrada em sembla que és, detingut l’alcalde i regidors. 
Un ajuntament del Nord de Tarragona, no diré el nom. Un altre del Sud, del 
delta de l’Ebre, també. Bé, en fi. Aquesta és la reflexió. 

Llavors, el reconeixement i la felicitació és que no he vist mai a cap diari ni a 
cap noticiari ni enlloc l’Ajuntament d’Esplugues, ni cap regidor ni l’alcaldessa 
d’Esplugues. Llavors, vull, des d’aquí, felicitar els vint-i-un càrrecs polítics que 
n’hi ha aquí, nomenats per la ciutadania. Els vint-i-un, eh?, no faig distinció de 
cap, perquè cap ha sortit a cap Telediario ni a cap diari. Llavors, cada un 
compleix amb la seva obligació, uns votant «sí», altres votant «no», i altres 
abstenint-se, que tot és democràtic i legal, tant un com l’altre. 

Llavors, des d’aquí la felicitació. També dic que si algun dia algun sortís al diari, 
des d’aquí també ho diria. Res més.” 

El senyor Álvarez:; 

“Volia només dir que parlava en nom de l’Associació de Veïns de Can Vidalet, 
Can Clota, el Centre i El Gall, i a més a més de l’Associació Àgora.” 
 

El senyor Pons: 

“Sí, era, ràpidament, sobre la reflexió que feia el senyor Álvarez. Jo li ho 
agraeixo, perquè jo crec que té raó, però també volia puntualitzar que ens 
poden felicitar per decisions positives que prenguem, o per acords als quals s’hi 
arribi, per coses positives del dia a dia, però em sembla que això no ha de ser 
una felicitació sinó que ha de ser una obligació de qualsevol càrrec electe que 
no estigui ficat en aquests temes.” 

(Alguns aplaudiments.) 
 

La senyora Herranz: 



“Estic convençuda que l’equip de govern ho fa tot molt bé, que no amaga res i 
que és molt transparent. Per tant, crec que si algun veí d’aquest municipi els 
demana qualsevol informació, no tindran cap inconvenient a donar-li. Si 
m’equivoco, em rectifiquen després, eh? Llavors, com a veïna d’Esplugues, 
demano la següent informació: composició completa –empreses, entitats, 
particulars– de la junta de compensació del Pla Caufec, o de Porta Barcelona. 
També demano una còpia de l’últim conveni signat per aquest ajuntament amb 
SACRESA o la junta de compensació de Porta Barcelona, o Caufec. Espero 
tenir aquesta informació abans del pròxim ple, perquè clar, si me la donen 
dintre de quatre anys no em farà servei.  

A la resta dels regidors, inclòs el regidor no inscrit: tenen la informació que he 
mencionat anteriorment? Si la resposta és que no, la demanaran, si us plau? I 
si l’equip de govern no me l’ha donada abans del pròxim ple, me la podran 
donar vostès, si us plau? Sí, el que vull dir és que si vostès no em donen la 
informació, senyora alcaldessa, a veure si els regidors de l’oposició me la 
poden donar.” 
 

El senyor Fernández: 

“Bueno, pues buenas noches. No sé ya ni cómo decirlo, pero el señor Pons 
acaba de aprobar los presupuestos para el 2015. Yo creo que habréis estado 
algunas veces sentados, supongo, y, ¿habéis previsto que, tres horas en una 
madera, que tres horas en una madera duele el culo? ¿Habéis pensado eso, 
tanto el equipo de gobierno como todos los concejales?  

Yo creo que ya llevamos tres años desde que lo dije, lo volví a decir el año 
pasado, y este año a ver si hay un cacho de partida para ponerle a esto algo. A 
ver si hay un cacho de partida para ponerle a esto… Porque esto es 
vergonzoso –esto es vergonzoso. Hablamos de solidaridad. Muy bien. El pleno 
que viene subimos tres bancos arriba, para vosotros, y nosotros aquí, y los que 
vengan primero que cojan asiento. ¿Qué os parece? ¿Os parece bien? 
(Aplaudiments.) Pues adelante, si os parece bien, adelante, pero el próximo 
pleno, los sillones aquí, y los bancos arriba, y el primero que venga que lo pille. 
Ya veremos a ver qué pronto hacemos el cambio. Verás qué pronto hay una 
reforma en este ayuntamiento. Claro, no la hay porque ellos están muy bien, 
ellos están perfecto, y ellos se deben a su pueblo, que para eso los ha puesto 
el pueblo, para gobernar y atender al pueblo. 

Solamente eso.”  

(Aplaudiments.) 
 

El senyor Pons: 



“Sí, localitzo dues, de preguntes, de la senyora Herranz i del senyor Fernández. 

Aviam, quan vostè està demanant aquesta informació, justament senyora 
Herranz, com que jo no la tinc tota, també estava pensant: demanaràs la 
informació que està demanant l’Eulàlia, per també tenir-la tu, no? Així que li 
dono la resposta que no tinc tota la informació que vostè demana, i li plantejo 
que jo demanaré per registre que se’m faciliti també aquesta informació, amb la 
qual cosa espero que, o vostè o jo, en un moment donat puguem tenir aquesta 
informació. Si jo la tinc abans la hi donaré, i si vostè la té abans, almenys li 
agrairé que m’ho digui. 

I sobre el senyor Fernández, aviam, jo no he aprovat els pressupostos, jo he 
arribat a uns determinats acords amb l’equip de govern, i m’he abstingut, eh?, 
que consti. Però sí que és veritat que això que vostè planteja fa anys que se’n 
parla. Jo en altres ocasions he demanat fins i tot que ens posin aquí algun petit 
llistó, o una tauleta per poder deixar els papers, perquè si vostè veu, anem tots 
amb els papers a sobre i ens cauen. Però li vull dir una cosa: jo he estat molts 
anys aquí, en aquests bancs, abans de ser regidor, i sé del que parla, però no 
perquè vegi que hi ha colors aquí sobre és que són més còmodes. Jo aquests 
no sé com són, però li asseguro que on nosaltres estem asseguts, no és que 
brillin tampoc per la seva comoditat, i el convido a pujar i a provar-ho. 

En qualsevol cas, prenc nota de la seva manifestació, i tornarem a insistir en el 
tema.” 
 


